
 

 

Beretning for Ravnshøj Antenneforening 2016. 

2016 blev året uden de store udfordringer. 

Der var ingen større uheld i nettet, når vi lige ser bort fra YouSee’s store problem 
nytårsaften – dette gav lidt stormløb på vore telefoner. 

Dette er også en af grundene til at vi nu forsøger at får oprettet en facebook gruppe, så vi 
kan kommunikere ud hurtigere til vore medlemmer. 

Generelt når der et problem med signalerne, så meld det til YouSee. En god ide er også at 
spørge naboerne, om de har samme problem – det er nemlig således at hvis der er 
minimum 3, der ringer ind med samme problem – så sendes der tekniker med det samme, 
ellers kan der gå op til 48 timer, inden de kommer ud. 

 
Planer for 2017: 

Vi har laet en ny aftale med YouSee – dette indebærer en kontraktforlængelse mod at de 
finansierer en udbygning af vort net, således at vi kan klare de nye hurtige 
internetforbindelser. 
Vi har også forlænget aftalen med Frederikshavn kommune om leje af arealet hvor 
antennen står. 

Nyhederne fra YouSee: 

Der er mulighed for at følge med i disse tiltag på YouSee’s hjemmeside. Eller via deres 
nyhedsbreve. Der vil normalt også være en vis dækning af disse ændringer i dagspressen. 

Der er slukket for Radioprogrammerne via antennenettet for at skaffe mere plads til tv og 
internet. 

Vi undersøger p.t. mulighederne for at brugere der kun ønsker internet kan få dette 
gennem antenneforeningens ledningsnet uden at skulle modtage tv-pakke. 

Der er lidt økonomi der skal undersøges sammen med det praktiske med denne løsning. 

Til sidst vil jeg takke den øvrige bestyrelse for det arbejde, der er udført i årets løb. 


